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THIS DEED, M11de this 18th d11y of December, 1970, by and between 

CHARLES G. JACOBS and MARJORrE G, JACOBS, husband and wife, parties of 

the first part, and MARJORIE G, JACOBS, party of the second part, 

W I T N E S S E T H: 

Th11t the s111d CHARLES G, JACOBS, for· and In consideration of the love 

.and 11ffcctlon which ho h11s for his wife, MARJORIE G, JACOBS, does hereby 

grant and convey with general w11rranty, with English covenants of title, unto 

his wife, MARJORIE G, JACOBS, party of the second part, the following 

• described property, to-wit: 
i 
: 
> 
i 

i . 
i 
> 
i 

' 

All that certain lot, piece or parcel of land, with the 
appurtenances thereunto appertaining, situate, lying and 
being in the City of Virginia Beach, Vlrgfnia, and designated 
and described on a certain plat or survey entitled "Subdivision 
of Aragona Village, Section 6, Princess Anne County, Va."., 

. dated July, 1956, and made by Frank D, Tarrall, Jr, & 
Associates, Surveyors and Engineers, which plat Is duly of 
record in the Clerk's Office qf the Circuit Court of Virginia 
Beach, Virginia, in Map Book 44 at page 23, and designated 
and described on said plat as LOT NUMBERED TWENl'Y.;,ONE 
(21), in Block NUMBERED SIXTEEN (16), refernnce to which 
plat is herepy made ior a more particular description of 
said lot, 

It boinq the same property which was conveyed to Charles G, 
Jacobs and Marjorie G. Jacobs, husband and wife, by deed 
from J, S. Gleason, Jr,, Administrator of Veterans' Affairs, 
an Officer of the United States of America, by deed dated 
August 10, 1962, and recorded in the aforesaid Clerk's 
Office In deed book 744 at page 570, 

This conveyance is made expressly subject to the Hen of a first deed 

of trust from Charles G, Jacobs and Marjorie G, Jacobs, husband and wife, 

to Vernon L. Duncan and William q, Talley, Trustees, dated August 10, 1962, 

and duly re.corded in the Clerk's Of!ice of the Circuit Court of the City of. 

Virqinla Beach, Virginia, in Deed Book 744 nt page 752, securing a certain 

note in.tho original principal amount of $14,950,00, the unpaid b11lance of 

which tho party of the second part hereby assumes 11nd agrees to pay as 

evidenced by her signature hereto, 

i 

. j 

I 
l 
j 

I 
1· 
i 

1· 



s~ ... 11su i'A(,£48:.J 
WITNESS the following signatures and soa ls, 

-"~.....C..~~~fM~A ..... ,'-"-4J~ ;~~-=-...._____(SEAL! . 
. / ~ 

Charles. G. Jacobs~ 

. ,. 
~AJ./.;.,.'='A<+4t"'rv""'--<"'".. -:--h'-'-' . ...,,!\"°",1,""-ct"""'-} >.:;:fb_,,~"----<s EAL) / 

. Mal'Jorie G, Jadlibs 

STATE OF_ VlRGlN!A, 

Cl1'Y OF VlRGINIA BEACH, to-wit 

I, Linda H. Phillips, a Notary Public in and for the City aforesaid 

in the State of Virginia, do hero by certify that Charles G, Jacobs and 

I 
I 

I Marjorie G. Jacobs, whose names are signed to the foregoing writing I 

bearing data on the 18th day of December, 1970, have ac;nowledged the same I 
before me in my City and Sta to .a_ fore said, 

GIVEN under my hand this 18th d<iy of December, 1970, 

,y. ~·~/)·. 
( ?)< z//c / /[{17tf l'....:r· 

l Notary Public ·/ 

My Commission Expires: 
September 24, 1974 
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:THIS DEED, Made this 21st day o! February, 1974, by and between 

MARJORIE G, JACOBS and CHARLES G. JACOBS, her husband, parties of the 

first part, and CHARLES G. JACOBS, party of the second part. 

W l T N E S S E T H: 

That the said MARJORIE G. JACOBS, for and In consideration of the 

lOV<!! and affecuon which she has for her husband, CHARLES G. JACOBS, does 

hereby grant and convey with general warranty, with En9ltsh covenants of title 
~- .'. ' 

1111to lier h~sband, CHARU:s'a. JACOBS, party of the second part, the 

following descrtbed property, to-wit: 

All that certain lot,· piece or parcel of land, with the 
appurtenances thereunto appertalnln9, sttuai:e, lying and 
betliq In the City of Virginia Beach, Virginia, and de1t9nated 
and deicrlbed on a. certain plat or survey entitled. •s.ubdlvlslori. 

· of AragO,na Village, Section 6 , Princess Anne County; Va••, 
dated July, 1956, and made by Frank D. Tarrall, Jr, & ... 
.A11oclates, Surveyors and'Englneers, which plat ts dilly bf 
record. In the Clerk's Office of the Clrcutt' C!>urt of viijtry~a 
Beach1Vlrgtnla, In Map Book 44, at page 23, and de11onated 
and descrlb4id on said plat as LOT NUMetREo TWEN'ri'.()NE 
(21), In Block NUMBERED SIXTi:EN (16), rei!erence to which 
plat is hereby made for a more 111rtlcular description o! 
said lot. 

It being the same property which was con~eyed to M~rJorte 
G. Jacobs by deed of Charles G. Jacobs and Marjorie G • 
Jacobs, dated December 18, 197(), and recorded In the 
aforesaid Clerk's Office In Deed Book 1196, at page ~82. 

'nils conveyance ls .made expres.sly subject to the lien of a first deed 

of trust from Charles G. Jacobs and Marjorie G. 1acobs, husband and wtfe, 

to.Vernon L. Duncan and Wllllam G. Talley, Ttuatees, dated August 10, 1962, 

i1nd duly recorded In the Clarie's Office of the Circuit Court of the City of 

Vlrqlnla Beach, Virginia, In Deed Book 744, at page .752, securing a certain 

note In the original principal amount of $14, 950. 00 ! the unpa Id balance of 

which the party of the second part hereby assumes and agrees to pay as 

evidenced by his signature hereto. 

WITNESS the following signatures and seals. 

' J:J 
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STATE OF VIRGlNIA 

cm OF VIRGINIA BEACH, to-wit: 

l,~.../ (' t~0 k"..::/' , a Notary Public In and for the City 

·aforesaid In the State of Vlrqlnla, do hereby certify that Marjorie G. Jacobs 

and Charles G. Jacobs, whose names are slqned to the foreqolnq wrtun9 

·bearing date on the 21st day of February, ·1974, have acknowledqed the same . . 
· before. me in my·C:tty and State aforesaid. •"'"""""• 

..... ti Ill) I• f I.,····~, 
GIVEN under my hand .this :VUday of February, 1974." ··~, •. •\ • ·· ~'.·" ... 

·. >-· .. : 0 '·;-y ,... ·· .. ~ ~ 

.:Aa../ e/t';;L-L4if:.~ .. ~: . } 
f My Commission Expires:/'/- 7• 74! 

NOtafY Public .,';. ·l."':1 .. '., / 

·.; .. :.::..-.~ ... :~:: .. ~ .... •· 

. ., 

i ··::i;; • /ti "" a..n 011;,. •f ,,.. c;..7, r.-.. •I ·,r,,~;.i. a,,.,b -?...S~ 
~ .. -~-· Jf U., ,//'~. lb/1 "'''"""""' .,M wtl1r.i ... J ''i • ,,.._ 

!,t·l .,, tt/ .•. 1 •. ,. 1 ,,.,~,..,, ,~ ~ M11tllNtl,. ,...,,l •.n.;,,., U.p.W" P11r, JS·S41 I ..... l-...z., f 11 t ,,, ,..,·.~ ... 11-r ,,.,,,,..,.,•/I ... ____ _. 

~~""" Jun.v 1~ :i,.VJ'lll!SS, Cl#I' 

i a 

11 C'C·PY Toste: John V. Fc:-.=·~::e, CJ~rk. 

. . . . ?. /J . . , . , J 
.. E~.- (£.~)C .. 
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TIIIS DE~:n, M8°dc thla 2ht day of June, 1974, by and bet"eon 

CIVdU.ES C, JACODS 11nd CllERYL V. SILL,pttrtie'a of the first part, and 

CHERYL 1' SILL, party of thn eecond part. 

W I 1 N E S S E T 111 

That the CAid CHARLf.:3 c. JACOBS, for And· in cono1de,.4tion of the 

lovo and 11.tt~ntion ehe hoc pnld to the promhH
1 

does hereby grant t1nd 

convey '<itl.1 gcnord warr1t.nty, with Englhh convenante of title, unto 

CllEI\Yi. v. SILL, party of tho eecond part, the following doacrlbod property, 
to ... wltt .. 

All th4t certoin lot, pioco or parcel of lti.nd, With ·the 
appurtcnllncot thereu11to ~pportaininR, eltuate, lying; and 
being in the City of Virr,.inin Deach, Virginin, 11nd dosi8114ted 
and dcecribad ort 4 caf'tll.111 plat or curvey entitled, "Subdivhio"n 
of Ar11con11 Ville.co, Soction 6 1 Princce:e Anno County, Vc, 0

1 
dated July, 1956, and me:dc by Frllnk D. Tarrdl, Jr. & 
A11aoclatoo, Surveyore and tnginoere, which plat 1e duly of 
record in tho Clerk 1 e Off.ice of the Circuit Court of Virginia 
neoeh, Virr.1n1.a, in 11L'lp nook 441 at pnge 23, and deeignllted 
and dceeribcd on uid pht ae "LOT tan·:DERE:D M!iTY-ONE 
(21), in ntock Nlr.·:DEREO SIXTEEN' (16), reference to which 
plat h hereby made for a more particuhr deecription of 
said lot, 

It being the 1tarne property which we.a conveyed to ctL\RLES c. 
JACODS by deed of Chorle1t c. Jacobo llnd Hllrjorie c. Jacobe, 
dated February 21 1 19741 .!ind recorded in tho aforeaaid Clork•e 
Office in Deed Book 1404, lit page 6. 

Thie corwe_l'anco h TM.de expreoDly subject to the lie1\ o! ll !lret deed 

ot truftt Crom Charlee c. Jacobs and Marjorie G. Jn.cobe, huahand and wife, 

to Vernon L. t>unelln and WUlillm G. Talley, Truateee, dated August 10, 1962, 

•nd duly recorded in Lhe Clcrk'e O!Uce of tho Circuit Court of t.he Cit)' 

of. Virgtnh neach 1 Virginia, in Deed Dook 71+4 1 at pllge 752
1 

eecuring a 

certain note ~n the ortginol principal amount of $1t.,9SO.OO, tho unpaid 

balance oC" vhtch the party of the eecond port l1ereby 11.uumee end asreee 

to pay ae evidenced by hia fl'ignature hereto. 

\11.TI'ESS the following etsnaturee and eeale, 

v 
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STATE or VIRCIN!h 

Cln' OF VIRGU:lA DUCH, to .. wit.1 

I, /)~1.J.~,.a Notary Public in and for tho Cit,Y 

aforeatiid in the State of Virginia, do horehy certify that ClltRYL v. Sli.L 

and Charleo c. Jacobe, whooo name• are 1ignod to tho foregoing writing 

bearing daLe on the 2let day of Juno 1 1974, have acknowledgod the. oa.roe 

before me in my city. and. ltate aforeoaid. .... , V "•.,, 
.. r··. ~.-·"'°.·~~~ .. ;·/··.,#. 

GIVEN under my hand thia 2l•t.day of. JUne, 1974. /,.~, ... ~ i·;r. <~::\ · 
/.

11 . /I/} . . '/l ... 

. /llaef,,;kV~<'(l;,'f"i":), "'-' ir 
1!7 c".""'1 .. 100 Explre1114y.~, If 17. Notary Publlc \;:,:,:,;::";_'.:,'' ... 

vi 
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~a ! A 
I 
I 

' •. ,. I Q 
I 

Marjorie Grace Jacobs. 

Are you the complainant in this matter? 

Yes, sir. 

Are you married to the defendant,, Charles 

" j G. Jacobs? 001 
____ 1 _ _:_ _______ ··-·--·-·-----------------------------+-----1 

JAIME Be BROWNING 

CeHTIFIEO SHORTHANO REPORTERS 

COURT REPORTERS 

NOUFOl.W. Vu~~U•u& 
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I i 

I 

. 
i 
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I 
M. G. Jacobs - Direct 8 I 

I 
-···· ·-·-···-···· -----.- ...... ···- .,_.,.___.,.. ___ .,..,. __ ...... , •. " .. , ... , .. ·---- ·-·--·-. ~-· ---·---· -··' ·- l . -- -~----

.... ' 

:j? 
. " 

A. -Yes,str~ 

Q There ls a divorce suit pending between 

A Yes, sir. 

· Q Now, directing your attention to this 

: marriage, could you tell us whether or not this was an easy 

' ; marriage ~~--t~bulent marr1~~~ Could you characterize it? 

I 

·• I 
' 

·~ i 
I 
i 

i 

.. I 
I ,, I 

:·.• 

• ! 

.. :\ 

,, , I 

.4. ... ·--,------

., . 

*** 

002 



! ____._!_ __ -

Q How would you characterize this marriage, 

·· I the way your husband treated you? 
! 

;<1 I . . 
~ 

A Well, he was mean and vicious. He was 

"-" i always beating me and the kids up. 
I ' i Q Now, directing your attention -- was there 

-~ ! any time in your marriage that he threatened your life? 

., ! A. ·On quite a few times. When we were down 
I 
! 1n Georgia, he got a.butcher knife at me. I had him 
r 

,, .. j ar~eated, put in Jail and I will --
1 

,lj I I 
Q What happened? Did you get him out? 

A Yee, I got him out because he told me if 

didn't come and get him out he would come and kill me. __ _ 

*** 

Ci 1n·1F1EO SHORTHAND Rr.rornLw:, 

COURT REPORTERS 

NORFOLK. VIRGINIA 

'' 003 



*** 
Q After he got out, how did he treat you? 

A He was wonderful for a year then he 

" I started drinking, started beating us up again. 

Q Did you -- did there oome a time -- when 

,, you. say "us" who is us? 

,. ! 
P, I 

l() 

i 
;marriage? 

,, I 
1 

i;; I 

! 
Jell I 

I 

l 

\ 

A 

Q 

A 

Q 

A 

time? 

Q 

Me and the two girls. 

Were their oh1ldren adopted to this 

Yes, sir. 

What are their 'names? 

Mae and Marie • 

THE COURT: Their ages at the present 

THE WITNESS: Twenty and twenty-one. 

*** 

***· -:., """I ..., •• • 

Now, tell us what happened when you got 

10 

I I 

--·-·i-··-_;_·---------------------------------r----
JAIME & BROWNING 

CC:~TIP::lt:.Ll SHOHTHANO REPORTERS 

COURT REPORTERS 

NONFOLK, VIRGINIA 

t: ~ 00 



M. G. Jacobs - Direct 
·-··-1-·-

11 ·------· -·-··-~-----·-·- -------
I 
I 

' ; back here. How did he treat you? 

A Well, he started beating us up again and 

s ! I had to have him arr.ested and he would get out of it because 
4. i 

II was supposed to appear in court on Thursday and they would 
i 

5 
: try him on Monday. 
i 

Q Did there come a time in the seventies 

you in fact separated and instituted a divorce? 

A Yea, sir. 

THE COURT: '70? 

MR. CHILDRESS: 1970. 

'
2 BY MR. CHILDRESS: 

~3 

Q You got an a mensa decree? I ... I A Yes. 
,., : Q You reconciled with him? ! 
"' I A Yes, .. ! s1r, he was out of a Job. He told 

· · i me if I would ·take him back that he would give me the house, 
I 

"' ~he '11ould be good and not beat on us any more. 
i 

I ~l I 
1 about a week. 

u.q t Q That's when? 
I 

That lasted 

~1 i THE COURT: This was dismissed. I I az l they became reconciled? assume 
I 

i' ,q 

! MR. CHILDRESS: Yes, 
:L •C 

1 

--- -~l----·--·-··--·---·----·-
1 
j 

JAIME & BROWNING 

CERTlf-tED SHORTHAND REPORTERS 

COURT REPORTERS 

NORFOLtc. VIRGINIA 

sir. 

.' -

~.. . 0 0 5 



I 

M. G. Jacobs - Direct 12 

I BY MR. CHILDRESS: 

2 Q A mensa was vacated after that. Tell us 

a what happened. 

4 A Well, he still drank a lot and every 

15 weekend especially. He wasn't working. He would get 

0 drunk and just sit and think of things to do and he would 

7 beat us up. 

a ann1versan. 

9 

10 

Q 

A 

I won't forget our twenty-fifth wedding 

Do you remember the date or that? 

!st me see. Seven or eight years ago --
11 I really don't remember but we were saving silver. He was 

12 going to try and give me my wei9ht ·in silve:r. OUr friends 
13 had a big party on that night. He didn't have enough 
14 silver to give me my weight in silver. I on]J' weigh 
115 e1ghty-t1ve pounds. After that, he beat me. I had to stay 
16 1n bed a week. He would beat me just to -
17 Q After he had given it to you at that 

ie party? 

19 A Yes, sir. 
20 Q In relation to a birthday party that your 
21 daughters gave you in 1972, tell us about that. 
22 A Well, he said that th$y couldn't -- it 
23 th•7 couldn't give him a party 1 they wasn •t going to give me 
24 a party so he ran all our t:r1ends away and after the1 lett, 
28 he started beating on us. t., OOB 

~·~~~~----~~~~~~~~~~~~~~~~~~~--~~~~~~~-+-~~~ 
JAIME 8c BROWNING 

CERTIFIED SHORTHAND REPORTERS 

COU~T REP<>RTERS 

NORFol..tc. VIRGINIA 



M. G. Jacobs - Direct l' .... 
t--· . ·--·--··-----·-·-------·-··----··----------- -------------+--·---

I 
i 

. I . I 
I 

Q Now, did there come a time when he got a 

2· I shotgun around this period of time? 
t 

A Yes, sir, he did. 

Q Tell us about the shotgun. 

A He said he was going to kill me with it 

so we got home and she can tell you the whole story. When 

' she moved there, he called me in there in the bedroom and I 

sat down. He flapped that gun on my shoulder and blew a 

9 hole in the wall • 
. ,, j 

! 
II ' 

I , 

19 

..ti 

Q 

A 

Fired it while it was on your shoulder? 

Yes, sir, then he got afraid and took it 

apart and took it back the next day. 

Q Now, this was all in 1972 and 197}? 

A Yes, sir. 

Q Did there come a time in '72 when he 

chased the daughters out of the house? 

A Yes, sir. 

Q And Just quickly 

THE COURT: What were the ages in '73? 

THE WITNESS: Eighteen and Nineteen • 

2 ~~ BY MR. CHILDRES·S: 

Q In November, you rented a trailer .for 
":• 11.· 

':" them to live in? 
I 
I 

"'} I A Yes, sir. 

.l_ . ··-··-··---·---·--·-·-·--·-----.. --.. -··· --··----------
JAIME & BROWNING 

CCUTIFIF.0 SHOH'THAND REPOl~TERS 

COURl REPORTER~ 

NOl-IFOU(. VIRGlNIA 

00'1 



M. G. Jacobs - Direct 14 ..___ -··· --·-·-·· ------: ---- ------------------------------+----· 

Q 

A 

Q 
I 4 

i A 

D1d you then remain with h1m? 

Yes, sir. 

Why did you remain with him? 

Well, he said that it was the girls' 

~: j fault because we were getting in such fights and said we would 

(. get along good after they lett. It lasted a while until he 
7 met up with certain people that --
0 

lo 

iO 

'z was working. 

Q 

A 

Q 

A 

How long did it last? 

Well, trom November until December. 

And what happened in December? 

Well, .I worked. I had a good Job and I 

I came home that night. As soon as I walked 

'~ in :the door, he grabbed me in my hair and he hit me right in 

··~ the nose. He said I had been whoring around instead of 
I"' I ·· I working. 
1a I 

i 
Q Was that New Year's Eve -- last day of 

I 
:, . '72'? 

A Yes, sir. 

Q What did you do then? 
20 A I ran outside and he oame out and jerked 
21 me back in by my hair and finally I got loose and went across 

~~ the street and that man came over and talked with him so I 

~
3 

co~ld get some clothes and get out of there. 

Q Where did you move? 

~.' 008 
2~ 

. A With the girls. 
( 

·---·-······L· -·-·---·---------·-·-······---···-···-·-------------"'--------------+----
JI> 1: . ..;f. e< '3ROWNING 

C.ouwr REpORTERS 

NORf"l'..lLt<, VIRGINIA 



l ·-----+---- M. G. Jaoobs - Direct 15 

1 

Q For the month of January 1974, how was the 

2. situation? 
1 

8 I 

4 I I I was. 
~- l 

i 
0 11974? 
7 

A 

I 
[l I 

A 

Q 

A 

Q 

A 

It was wonderful. He didn't know where 

Then, could he find you in li'ebruary of 

Yes, sir, he really did. 

What happened then? 

He broke in my trailer a few times. He 
10 would come down where I was working. He got me tired from 
11 my Job, pushed around and cussed me out, so they fired me. me 

12 . 
Q Did he call you? 

:.3 
A He used to take his girls over there at 

14 the house and they would call me and threaten me and ask me 

IB to meet them out oh, just terrible. 
16 

Q Did there come a time when he mentioned 
'7 this real estate to you? 
1e 

A Yes, sir, he bugged me for about a week 
19 and, I said, "Jaok, I am not going to sign it." That's all. 
20 One day, I had just gotten off work and I was laying down on 
.;fl the! couch. He broke in and grabbed me and said, ''You are 

::12 going to sign this today or I am going to kill you." So, 

P.1! ! he drug me out, took me out and made me s 1.gn 1 t. 

« .. I Q Where did you sign it? 

____________ 

2

_

3

_-4-1 ______ A ____ Do_w_n_at_ar_e_e_n-_a_1_r_r_o_ra_. _____ l_. , __ 0_0_9-i----
JAIME & BROWNING 

CER11FIED SHORTHAND REPORTt::RS 

COURT REPORTERS 

NORFOL", VIRGINIA 



I 

·-- ·- _J__·----~----- M. · G. Jacobs - Direct 1 

Q Did he pay you anything? 

:! A No, sir. 
I 

8 I Q Why did you sign the deed? 

4. I A I was afraid because he said he was I 
I 

I goi;ng to kill me and I am afraid of that man. He is 
I 
' .. Q Did you reel that this might give you 

some peace and quiet if you signed it? 

A Yes, sir. When I signed it, the Notary 

Public will tell you -- it he would tell it -- I said, "Now, 
10 Jack, I have signed it. Please leave me alone." But he 

I 
11 I still would not leave me alone. Everyt 1me he comes in town 

12
_ I he has got to call me and cuss me and threaten me. 

*** 

~.;. 010 

CERTIFIED SHORTHAND REPORTERS 

COURT REPORTERS 

NOAFO'-.M, VIRC.INIA 



*** I 
l! l 

I 
Q No, ma'am, did you know that what you were 

s ! signing was a deed? 

4 I A I understood him to say I was supposed to 
i 

c' ibe $1gning to put the house back in his name and my name. 

a That's what I was supposed to have signed, not to him only, 

., back in his and mine • 

Q But I thought you testified that what you 

9 told Judge Ackiss earlier that it was under these great 

•0 threats and fear for your life that you conveyed the property 

11 to the husband. 

A It was but it was still supposed to have 

13 been in both of our names like it was. 

14 Q Didn't you tell Judge Ackiss earlier that 

·~ it ~as under this fear of your life and so on that you conveye 

'
6 the property to your husband? 

A Yes, sir. 

Q That is your testimony. 

19 tes't1mony to Judge Ackiss? 

A. 

*** 

CEHTIFIEO SHORTHAND REPOH;lLRS 

COURT REpORTERS 

NORFOLK. VIRGINIA 

That was your 

\. \ 011 



*** 
~ I 
I Q And Mrs. Jacobs, you-all went together· 

l1 
11 t I n o the Green-Oifford business? 

4 I A He forced me. He practically drug me 

~ I in there. l 

., I 
I Q I understand~ Well, isn't the Green-

7

1 Gifford premises a rather busy place? 
'3 • 

A Not that day, it wasn't. 

Q What time of day was it? 
10 

Let's see. I got oft ot work about A 

11 ! three-thirty. It was about four-thirty or five o 1olook. 

Q As I recall the premises, isn•t it a 

is large, wide ,open lot? 
14 

A Yes, it is, yes, sir. 

'

5 I Q Is ' it 
I 

not an enclosed buiiness, one 

_____ '_~J t.hat is completely enclosed __ ...__ -- --- ------- ---
in glass? ----- -· ·-- ~-- ---

*** 

24 
Q As I recall their showroortll it is a very 

large area enclosed in glass. 

JAIME & BROWNING 

CERT1f,F.D SHOHTHAND REPORTERS 

COURT REPORTERS 

\: \.. 012 



M. G. Jacobs - Cross 22 

A Yes, sir. 

Q As I recall their offices, they are all 

a open offices without closed doors primarily. 
4 

8 

A 

Q 

A 

No, air. 

They are not? 

He took me back in -- back in there. It 
7 was just me and him and this other guy was in there was all. 
8 

9 asked if 
10 

II 

12 
YOU' both 

IS 

14 

ll!I hand at 
16 

:7 years. 
18 

19 

Q 

there was 

A 

Q 

proceeded 

A 

Q 

that time? 

A 

Q 

A 

All right and you folks went in and you 

a Notary Public at Oreen-Oitford? 

Yes, Jack did, yes. 

Then in the presence ot the Notary Public, 

to sign the deed? 

Yes, sir. 

All right and was anyone holding your 

Sir, I lived with my husband tor thirty 

Yes, ma'am. 

Okq. He 1s mean, a drunkard and very 
20 vicious. He has beat me and the kids. He said, "I w111· 
21 kill you." He still says he is going to kill me. He will 
aa d get me one ay. 
23 

24 

215 

Q 

A 

Q 

I wished he had have been here today. 

Okay but was Mr. Jacobs holding your hand? 

No, he wasn't holding my hand. 

Was he physically touching you in any way? 
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M. G. Jacobs - Cross 2.3 

A He drug me out of my trailer and took me 
2 in the car. 
8 Q That day at Green-Gifford, was he 
4 physically touching you in any way? 
!I A No, but if you could look at him when he 
8 was drunk, I think you would shudder. 
7 Q Was he drunk that day? 
8 A Yes, he was. He stays drunk all the 
9 time. 

10 Q How many times have you folks reconciled? 
II . A Once. 

12 Q You have only returned to 11ve with each 
13 other once? 
14 A That's all. 
18 Then you have lived together constantly, 
18 I a11sume, for almost thirty years? 
17 A That's right. 
18 Q This conduct in which you are ln such a 
19 tremendous tear, has existed for this thirty years? 
20 

21 

22 

A 

Q 

A 

I 23 jail in Georgia. 
24 Q 
ll!I A 

No, not for thirty years. 

Since when? 

Since they arrested him and put him in 

When did you live in Georgia? 

1 67 -- 168 -- something like that. Down 
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2 

a 

4 

6 

7 

fl 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

1!5 

16 

17 

18 

19 

17.0 

21 

22 

23 

24 

2!1 

M. G. Jacobs - Cross 24 

there for about three years. 

Q 

A 

How about the wedding anniversary occasion~ 

That was up here. 

remember. 

didn't you? 

have a Job. 

Q 

A 

Q 

A 

Q 

A 

Q. 

A 

Q 

A 

Q 

A 

In Virginia Beach? 

Yes. 

What year did that happen? 

I don't remember. I really don't. 

Prior to this, I take it? 

Um-hum. 

Five years before this -- four years? 

No -- seven or eight. I really don't 

You folks lived together after that eventJ 

Yes. 

So, six years after the event? 

Well, we adopted two girls. I didn't 

I didn't have money to take care of my girls. 

I ~ried to make a home and to live with my husband to take 

cai-e of my girls and at t1meahe would be decent then he 

wouldn't be decent but I was trying but as soon aa they got 

ol~ enough, he kicked them out and I couldn't take any more 

beatings so I left then too. 

Q 

A 

You did what? 

I left. 
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2 

8 

4 

!I 

e. 

7 

8 

9 

fO 

II 

12 

13 

14' 

1!5 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

ll:Z 

24 

211 

M. G. Jacobs - Cross 

Q Where in Norfolk were you living on 

February 21, Mrs. Jacobs? 

A 861 North M111tary Highway. 

Q And where 1s that? 

A It's not there anymore. It used to be 

a trailer park, Wayside Trailer Park. 

Q Is it down almost at the intersection 

with Little Creek Road? 

A No. You know where Military Mall ls? 

Right across the street. 

Q I understand. On the other side c£ 

Interstate 64 from Green-Gifford? 

A 

Q 

miles away from 

A 

Q 

A 

--

Yes. 

On the west side I suppose about tour 

I don't see what that's got any difference. 

Is four miles a fair approximation? 

I really don't know. 

Q Well, tell ue in your own words the best 

that you are able to describe what the distance is. 

A What? 

Q Would you tell us the best that you can 

the distance from where you lived to the Green-Gifford 

business. 

A I am not good in Judging distance. I 
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I_. 

I ' 

M. G. Jacobs - Cross 26 

really don't know. I would s~ about a mile. 
l! Q And are you able to tell us the number of 
8 people that were at the Green-Gifford on the day when you were 
4 there? 
!J I A No. I wouldn't even recognize the 
e Notar;y Public because I was all shook up. I wouldn't even 

I 

7 know him. 
8 I Q Were other people there? 
9 

I A I don't know. 
I 

10 

Q You don't know if other people were there 
n or hot? 
!l! 

; 

; 
A No, I don't. 

' 13 

Q Well, what were the circumstances under 
14 whioh you and your husband conveyed the property to you in 
'!J 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

1970? 
I 

A We were separated. He didn't have a Job. 

He begged me to come back and he said, "If you will take me 

back, I will give you the home." 

THE COURT: And 1t was conveyed to you 

then? 

THE WITNESS: Yes, sir. 

THE COURT: Now, on the deed of February 

21, 1974, who prepared that deed; do you know? 

T 

THE WITNESS: I don't know, sir. 

THE COURT: When did you first see the 
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M. a. Jacobs - Cross 27 
---·---·-----+-----------~:......;;;...:._...;;..;;;;..;;..;:;=-..,-_;;.~=----------=:...i..+-----1 

I 

2 

s 

4 

!I 

6 

7 

8 

9 

10 

" 
12 

IS 

14 

l!I 

16 

17 

10 

19 

20 

21 

.a2 

23 

24 

29 

-----

deed? 

THE WITNESS: All I have seen was that 

piece or paper I signed and I didn't even read 

that. 

THE COURT: You didn't read the· deed? 

THE WITNESS: No, sir. 

TH! COURT: Did the Notary.Public ask 

you? 

THE WITNESS: He didn't say nothing. 
•;· 

He just put it down and said, "Sign it." 

signed it. 

And I 

THE COURT: How far did 1ou go in school? 

THE WITNESS i Tenth grade. 

THE COURT: You could read, couldn't you? 

THE WITNESS: I was all shook up. 

THE COURT: Would the Notary know whether 

you were crying or not? 

THE WITNESS : He knew, yes, sir. He 

looked, you know, after I signed it when I said 

what I did. He turned around and looked at me 

real funny. 

THE COURT: Did he ever tell the Notary 

that you didn't want to sign 1t? 

THE WITNESS: No, sir. 

THE COURT: All right. 
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*** 
2 Q Paragraph six, "That the defendant, 

s Charles G. Jacobs, is a man of violent temper and on numerous 

4 occasions has severely beaten your complainant about her race, 

s bodr and extremities with his fists, the last such occasion 

e being in the evening of December 31, 1973J that in reasonabl 
7 fear" of bodily harm, your complainant removed herself from the 

a home of the parties and since said date the separation between 

9 the parties has been continuous and uninterrupted without 

10 ooh.abitation; that, in addition, the.defendant has committed 

" adu'ltry in that he has openly and brazenly lived with another 

12 woman in the former marital home or the parties such open 

18 adu1ltry commencing on or about the 22nd day or February, 1974 

14 and. continuing to the date of the filing hereof." Paragraph 

us seven says, "That the defendant continues to beat,, strike and 

16 physically abuse your complainant, that he continuously 

17 enters into the premises solely owned by her, that he continue 
10 to .harrass, bother and call her at her prior employment " 

-- . ---··--- - -----

*** 

\." 019 
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TO 

II 

12 

IS 

14 

I !5 

16 

17 

18 

19 

20 

... j. 

Q 

Your reference to 

with Mrs. s111? 

A 

ho Use ror nothing• 

Q 

&g1ainst this lady? 

A 

Q 

A 

_____ l 
*** 

I do want to get one thing stra1ght. 

a lover or paramour, has nothing to do 

I don't know why he would give her the 

You are not making any allegations 

Somebody, I don't know. 

You are not? 

I am not saying for sure it's her because 

I don't know who it was, but it was some lady. 

*** 
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_____ J 

4 

6 Avenue. 
7 

8 

9 

fO them? 
n 

12 

13 

f4 

U5 

18 

17 

*** 

Q 

A 

For the record, would you state your name? 

Sophia Marie Jacobs J 5056B Lauderdale 

Q 

A 

Are you the adopted daughter? 

Yes, sir. 

Q How long have you lived in the house with 

A Until I was nineteen. 

Q Prior to that time, how long? 

A I don't understand. 

Q Were you living in the house with them --

THE COURT: I didn't get the date. When 

was she adopted? 

18 BY MR. CHILDRESS : 

19 

21 

aa 

24 

29 

Q 

A 

Q 

in Georgia? 

A 

Q 

When did you first start living with them? 

Six years old. 

Were you living with them when they were 

Yes, sir. 

Could you tell us if there was an occasion 

the~e regarding Mr. Jacobs and Mrs. Jacobs that was not in the 

'--· 
-

-···-----~r---------------------------------.......... ---
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s. M. Jacobs - Direct 

I normal course of affairs? 
2 A Yes, sir. 
8 Q What was thati 
4 A When I was about eleven years old, they 
!I were supposedly taking him to the hospital to see a doctor 

e and when he came back it was about ten o'clock at night and 
7 my 'two sisters and I were already 1n bed and we heard them 

a fighting and he had a knife and cut off all her clothes and 
9 we :started crying and he said it' we didn't go back to bed he 

ro would klll us too. 
II 

Q Did you live in the house when they came 
12 back to Norfolk -- Virginia Beach area? 
13 A Yes. 
14 Q Now, back up here. Do you recall about 
18 when they got back 1n the Virginia Beach area? 
16 A It was about ln 1968. 
17 Q How did he treat her after that time? 
18 A He still would beat up on her all the 

35 

19 time especially on weekends. He would always drink and stay 
20 drunk all the time and he would argue about any little thing 
21 he could find and he would start beating her and we would 

az start to help her and he would beat us too and threaten us 

IHI and everything. 
24 

Q Now, 1n the -- do you recall the 
25 twenty-fifth anniversary of your mother and Mr. Jacobs? 

JAIME Be BROWNING 
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s. M. Jacobs - Direct 

A Yee, sir. 
a Q Could you tell us what happened on that 
8 occasion? 
4 A Well, we had saved up a lot of silver for 
8 about two or three years and he was going to give 1t to her 

e for her twenty-fifth anniversary and they went to a party and 
7 that night he came home and he said he wanted the money back 

a and he beat her up real bad and he kicked her and everything 
9 and she was in bed for about a week. 

fO 
Q Now, did there come a time 1n 1972 when 

11 you and your sister gave a birthday party for your mother? 
12 A Well, we had -- it was at her birthday 
13 we had invited some friends over and he got real mad because 
14 he said we never gave him a party or anything like that so he 

us made our friends go home and he started beating her. 
18 

18 

19 

ao 

21 

22 

1113 

24 

28 

shotgun and 

outside on 

got in bed 

wall. 

Q 

A 

Q 

A 

he 

the 

and 

Q 

Do you recall anything about a shotgun 

Yes, sir. 

What was that? 

He had gone out one day and bought this 

had threatened to kill her with it and we were 
I I 

patio and he was -- at the time he had went and 

he shot 1t at her and it made a big hole in the 

Did you see the hole 1n the wall? 
!--.. ---J--------------------------------t----
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,' 

j s. M. Jac~be - Direct 
; 

t A Yes, sir. 
2 Q Did you hear the shot? 
8 A Yes, s1r. 

i 

4 

I 

Q Where were you at that time? 

" 
I 

A Outside on the patio. 
e Q Did you go look at the wall? 
7 

A Yes, sir. 
8 

Q And how did he treat her, you say, on the 
9 we~kends? 

to 

n 

12 

13 

14 

115 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

az 

aa 

24 

. 2!5 

A He would always sit and get drunk all the 

t1~e and she would cook supper or something and he would argue 

abqut what we cooked. He didn't like it and he would argue 

and throw it all over the place and start beating on her. 

Q What would you and your sister do? 

A We would take up for her and then he would 

ge~ mad and throw us around. 

MR. CHILDRESS: Answer any questions 

counsel might have. 

CROSS-!XAMINATION 

BY 1 MR. MoCLANAN: 

Q I didn't get your address, ma'am. 

A 5056B -- Apartment B Lauderdale Avenue . 

Q In Virginia Beach? 
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2 

a 

4 

7 

10 

I 

s. M. Jac.,bs .... Cross 1------------- ·---------------+-----·--

! A Um-hum. 

Q Now, when did your mother and father 

separate pr1or to February 21, 1974? 

A You mean before then? 

Q Yes, ma 'am. 

A They separated once in 1970. For about 

s1x months, they were separated. 

Q All right and what was their living 

pattern after that? I take it they reconciled in 1970? 

A Yes, sir. He would always come by and 

bother us the whole time they were separated, call us on the 

phone all hours of the night, kept com1ng and kicking the 

door in and all that and he SB.id he would be real good if 

d1e took him back and signed the house over in her name so 

that if he started on her again he wouldn't gt ve the house 

away. 

Q Okay. So, did they live together from 
10 

• that point until February of 1974? 

A Yes, sir, until he started beating on her 

2.0 j aga,1.n. 

21 Q But were they 11v1ng together on February 

22 21, 1974 or not? 

A No, they separated in January. New 

Year's Eve is the last time he beat her up and she came and 

stayed with me and my sister . 

. ---·-···- -·-·-·-·-·-·---·----··-·· -··-·----------------
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I 
x~ 

·--------~--~Q-~~~~~~~~~~1~~ 

Where dld you and your sister live? 

I S. M. Jacobs - Cross 

2 A In a trailer park over there on Military 

8 Highway. 

4 Q Where on M111tary Highway is the trailer 

!': park? 

6 A It's not there anymore. They built a 

7 motel there. 

8 Q Where was it now? 

9 A It was right across -- I don't know the 

10 nuniper but it was right across from Military Circle. 

11 Q All right. Now, do you know where the 

12 Green-Gifford Motor Car Company is or Motor Company is? 

13 A No, eir. 

14 Q Do you know where the road is that turns 
I 

115 to go to the Norfolk Airport off Military Highway? 

16 

17 

10 

20 

21 

22 

2!5 

A 

Q 

A 

Q 

Yes, sir. 

How far was your trailer court from that? 

About a mile and a half. 

All right. Well, did you have occasion 

to be home on February 21, 1974? 
I 

A 

Q 

Q 

A 

No, sir. 

Was your sister at home? 

As far as I know, she was. 

But you were not home? 

No, s 1r. 
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I 

2 

a 

4 

e 

7 

e 

9 

10 

11 

12 

!3 

14 

15 

16 

17 

1e 

19 

.i1:0 

21 

22 

23 

24 

2!1 

' s. M. Jacobs - Cross 4C 

I 
' Q Does Mr. Jacobs have a criminal record? 

I 
A As far as I know he has been in the 

in$ane asylum once. 
I Q I mean a criminal record. Has anyone 

ever charged him with assault or disorderly conduct or cursin~ 
I 

and abusing, this sort of thing? 

A Just my sister and my mom. He has been 

to court several times for that. 

Q But on each occasion, your mother has 

continued to -- or after each occasion, Mrs. Jacobs continued 

to live with Mr. Jacobs? 

A Yes, sir. 

Q In the same house? 

A Because he always threatened her if she 

left he would find her and kill her. 

Q Didn't he have a Job that he worked durin~ 

thf! day? 

' 
A Yes, sir. 

I 
I 

Q And your mother was home all during every 

aar? 
A Yes, sir. 

I Q And he was gone at least ten hours, I 

take it, each day -- eight to ten hours? 

A Yes, sir. 

Q She was home during those hours? 

··- - - ----------·.+-----!------------- ····--·-···--------------·------------+------
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s. M. Jacobs - Cross 41 

I A Yes, sir. 
2 Q And you know nothing at all about 
8 February 21, 1974? 
4 A No, .sip. ----------
15 

e 

*** 7 

8 

a 

10 

" 
t2 

t3 

14 

l!S 

' 16 

17 

; 

18 

19 

20 

:u 

az 

23 

24 

25 

---· 

L'- 028 
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20 

at 

az 

28 

24 

*** 
Q For the record. would you state your name 

an~ present address, please? 

A 

sister, Marie J 

Q 

A 

Mae JacobsJ 

Virginia Beach. 

Lauderdale Road with my 

How old are you. Mae? 

Twenty. 
t.· l 029 

--·-·----+---------------------------------------r-----
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M. Jacobs - Direct 41 '-----------+-·-----------------_;_. ____________ ___. __ _ 

1 

2 

8 

4 

l5 

e 

7 

8 

9 

to 

II 

12 

IS 

14 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

2fl 

Q Are you the adopted daughter of Marjorie 

Jacobs and Charles G •· Jacobs? 

A Yes, sir. 

I Q When did you go to live in the home with 

Charles o. Jacobs and Marjorie a. Jacobs? 
J 

A When I was six years old. 

I Q Were you living in the home when they 

lived down in Georgia? 
! A Yes, sir. 

Q Could you tell us what occurred down therti 
; 

if :anything unusual between the parties? 

: A Well, Uncle Jack sort or went crazy, I 

gu~ss. He was put in an insane asylum. He beat on Aunt 

Marjorie and stuff. 

Q Why was he put in a mental institution; 

do ,you recall? 

A One time when he pulled a knife on her, 

we were all in the bedroom and Marjorie called for us. We 

had our other sister with us then and we went in there. He 

had a knife. He had already cut her clothes off of her and 

he 'said if we went in there he was going to use a knife on 

US,' So, he ended up throwing her out that night. We used 

to keep clothes out in the little room for her. 

Q How did he treat your mother other than 

normally? 
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2 

a 

4 

t; 

6 

7 

8 

9 

10 

" 
12 

13 

14 

15 

1fl 

17 

10 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

2!S 

M. Jacobs - Direct 48 

A Sometimes he would treat her nice. 

Q The rest or the time, what happened? 

A He would be drinking too much or something~ 

Q What would he do? 

A Beat her up. 

Q Did there come a time when you-all came 

back to Virginia Beach? 

A 

Q 

A 

Yes, sir. 

Do you recall about when that was? 

I don't remember. 

Do you remember when your mother and Mr. 

Jacobs were separated for awhile in 1970? 

A Yes, sir. 

Q About how long were they separated? 

A About s1x months. 

Q Remember when they cazne back to live 

together again? 

A Yes, sir. 

Q Could you tell us how he treated your 

mother after that period of time from 1970 on? 

A I think he treated her all right for 

awhile but he always went back to the same thing. 

Q And what was that? 

Be~ting her up again. 

Q What would you and your sister do if he 
·-·-----------~---i-------------------------------.,.....,.....+----'•. \, 031 JAIME & BROWNING 
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M. Jacobs - Direct 49 

was beating on her? 

2 A We would go in and try to help her so he 

a tr~ed getting us all three. 

!5 

e 

7 

8 

9 

10 

,, 

12 

13 

14 

15 

16 

,7 

IO 

19 

20 

21 

412 

23 

24 

2B 

. -----·-----

Q Do you renember the situation of your 

mother's and your father's twenty-fifth wedding anniversary? 

A Yes, sir. 

Q What happened on that time? 

A Well, we saved up silver and stuff and 

he saved up one hundred-dollar bills and he gave them to her 

on her birthday. I mean on her anniversary. We went to 

a party and then turned around and told her he wanted it back 

an~ beat her up in that -- she ended up in bed for about a 

week because he kicked her in the stomach and messed her up 

in the face and everything. 

your sister 

1972? 

gave him one 

and made our 

he. do? 

i 

shotgun? 

-

Q Do you remember an occasion when you and 

were going to g1ve a birthday party for her 1n 

A Yes. He got mad and said we never 

and we should have done that on her anniversary 

friends go home and started on her again. 

Q When you say, "started on her," what did 

A Beating on her. 

Q Do you remember the incident of the 
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M. Jacobs - Direct 50 
-····----+----------------------------------!~---

'·-~--

' 

A He went down and got a shotgun. It was 
I 

2 11k~ he was aiming it at her but he went over her shoulder and 

s through the wall -- through the next room. 
4 

' 
!5 

e· 

7 wall? 
a I 

9 

I 
to sister 
11 

12 

13 

l4 

I 

rn t 1m~? 
16 

10 

no 

Q 

A 

Q 

A 

Q 

longer 

A 

Q 

A 

Q 

A 

Q 

A 

19 aou1d stay 1n. 
; 

20 Q 

Did you hear the explosion? 

Well, we were outside playing. 

Did you come in and see the hole on the 

Yeah, later. 

Did there come a time when you and your 

lived at th1s address on Honey Grove Road? 

Yes, sir. 

When was that? 

I don't remember. 

Around August 1973, in that period of 

Yes, sir. 

Where did you-all go then? 

Marjorie had gotten us a trailer that we 

Did there come a time when your mother 
21 joi'ned you-all at the trailer? 

22 A 
I 

23 ago • Uncle Jack 

.24 

I Q 

215 whein she came to 
i 

New Year's Eve a year ago --

beat her up again and she came 

Did you see what your mother 

join you? , 
. ' ' 
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M. Jacobs - Direct 51 
-----··---;----,.-------------------------------'~----

a 

4 

e 

7 

e 

9 

TO 

II 

12 

IS 

14 

l!l 

16 

18 

19 

PO 

21 

22 

23 

24 

23 

A She was just bruised up as usual, not 

anything different. 

Q Did you remaln tn the trailer then with 

your mother for awhile? 

A Yes, sir. 

Q How was the month of January or 1974 when 

your mother was in the trailer? 

A It was all right because he didn't know 

\llhe!I'e we lived for awhile. 

Q Then what happened in February? 

A He started coming back around and breaking 

in on us and everything else. There was a department store 

next to us and he would sit out there and just ,stare at the 

trailer. 
! Q 
' 

A 
' 

Q 

if ·you could tell? 

A 

Q 

other ways? 

A 

' 

Were you at home when he broke in? 

I was there one time when he broke in. 

And what was the reaction of your mother 

We both were scared. 

Did he harass you or bother you in any 

Just sit down there. We would go out 

dancing or something. He found out where we were dancing so 

he came in there and he would sit across the room from us and 

he would start hollering real dirty things at us and everythi~g. 
···-···-·-----+--~-------------·-------------------+----
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M. Jacobs - Direct ..... ·~----___t__·-~--------------------------------t~·----
1 

52 

MR. CHILDRESS: Would you answer any 

2 questions counsel might have. 

4 CROSS-EXAMINATION 

6 BY MR. McCLANAN: 

7 

8 

9 

to 

II 

t2 

ts 

14 

115 

16 

17 

16 

19 

20 

21 

112 

23 

24 

25 

Q Miss Jacobs, were you home on February 21, 

1974 at your trailer? 

A I guess so because I was living there then. 

Q Well, were you or were you not at home the 

day that Mr. and Mrs. Jacobs executed the deed that is at 

issue here? 

A No, I wasn't there then. 

Q You weren't there at all that day? 

A I was there but I was probably gone by 

then because I worJal at B P gas station across the street. 

they left 

many times 

had bought 

Q 

to go 

A 

Q 

your 

and 

A 

Q 

A 

I see. So, you were not at home when 

execute the deed? 

No, sir. 

Do you know of your own knowledge how 

rather and mother had bought and sold. --

sold homes? 

No, I don't. 

Did they buy a home in Georgia? 

I don't know whether they were buying or 

JAIME & BROWNING 
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M. Jacobs - Cross 53 
---·-------;----;-------------------------------~~----I 

1 renting it. We lived in two 1n Georgia. 

Q 

a A 

4 Q 

Two different homes? 

Yes, sir. 

You bought the home in Virginia Beach 
15 tha~ your parents -- your parents bought a home in Virginia 

e Beach? 
7 A Yes, sir. 
8 Q Then, you know of your own knowledge that 
9 by a deed, the property was conveyed to your mother at one 

10 point; is that true? 
11 A Yes, sir. 

12 Q About how far is the trailer or was the 
IS tratler that you lived in from the Green-Gifford Motor Companyb 
14 A Where is that? 
1!'5 

Q How far is it from the intersection of 
16 the airport road, Military Highway and Airport Road? 

A You mean whe.n we first lived in the 
10 trailer or the last place? 
19 Q Wherever you lived on February 21, 1974? 
20 

How' far is that from Airport Road or --
21 

A 

22 Military Highway. 
23 

Q 

It's down -- it's not that far down 

About five or ten minutes drive I guess. 

Five or ten minute drive away. And 
24 after each occasion that you described to Judge Ackiss, your 
2 ~ mother continued to live with your father; is that right? 

.. -···-·-----;---------------------------------+----
JAIME Be BROWNING 

CE.RTIFILIJ St-tORTHANO REPORTERS 

COURT REPORTERS 

NORFOL", VIRGINIA 

'· 036 



-

2 

8 

4 

e 

7 

0 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

l!l 

16 

19 

20 

21 

M. Jacobs - Cross 

A Yes, sir. 

Q And your father worked during the day --

your father worked at a Job? 

A 

Q 

A 

Yes, sir. 

And your mother was a homemaker? 

Yes, sir. 

54 

Q The events that occurred in February 1974 

were similar to those that you had experienced earlier -­

previously? 

A They were all about the same. It depends 

on how much he was drinking? 

Q The events of February of 1974 were Just 

like the rest of your life? 

A No, I mean he would come over because like 

he would break in. He would come in to scare us and stuff 

11ke that. There was one time I wasn't there but we had a 

friend there that said he came in and pushed her around but 

I ~asn't there for that. 

Q The same sort of conduct that you 

experienced since Georgia? 

A I didn't have because he would always 
l.'.2 beat on me and he turned around and did it one night when we 
23 

1 go,t through _dancing and stuf,L_ 

*** 
COURT REPORTERS 
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1!5 

16 

17 

10 

20 

21 

23 

24 

2!5 

Q 

A 

Q 

*** 
Mr. Whitehurst, state your name, sir. 

Frank C. Whitehurst. 

And Mr. Whitehurst, where do you work and 

what 1s your position there? 

A Green-Gifford Motor Corporation, secretar 

and treasurer. 

Q And how long have you been associated 

wt1th .Green-Gifford firm? 

A 

Q 

o( that f irm'l 

Sixteen years. 

All right and you are secretary, treasure 
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F. c. Whitehurst - Direct 56 '---·-·----+---;,--------__;;,-~__;,.;.;;,_.;;;..;;.;;..;.;;;....;.....;.,. _ ___;;;;.;;..,;;;...;;....;_ ______ _c,~---

2 

8 

4 

e 

.., 

6 

9 

TO 

11 

12 

IS 

14 

U! 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

2!1 

A Yes. 

Q All right, sir. Ia your firm located 

directly across the h.ighway -- Military Highway .f'rom the road 

leaJding to the Norfolk Airport? 

A Yes. 

Q All right, sir and how far is your firm 

!'ro~ Military Circle? 

A I would say almost a mile. 

Q All right, sir. Frank, would you describt 

f o~ Judge Ackiss, the general layout of the Green-Gifford 

firm, the amount of area you have for car space. 

A We have ten and three-quarter acres, 

seven hundred eighty feet on Military Highway. 

Q All right, sir. Is the building situated 

in·the middle -- basically in the middle of the main building? 

A 

Q 

A 

Q 

in . the building? 

Yes. 

And is your showroom encased 1n glass? 

Yes. 

All right, sir and where is your office 

A The general office is practically in the 

very center of the building. 

Q And that's where your office is? 

A Yee. 

Q All right, sir. Is there a door on yout-
--- -·-·-··---1--~-----------------------------+---·-
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F. c. Whitehurst - Direct 57 

• offlee at all? 

2 A Yes. 

8 Q All right, sir. I show you, Mr. 

4 Whitehurst, a certified deed and a copy ot it and ask you if 

11 you can identity this deed. 

e (Shown to witness tor exam1natlon.) 

7 A Yes. 

8 Q All right, sir and you are a Notary 

9 Public? 

to A Um-hum. 

11 Q And you had the occasion to notarize 

12 this deed on Marjorie O. Jacobs and Charles G. Jacobs? 

IS A Yes, sir. 

14 Q All right, sir. Would you tell us now 

111 what you recall about these folks coming to your business? 

16 A Evidently they cane into the building 

17 and asked someone if we had --

MR. CHILD RESS : Your Honor, 1f he didn't 

19 see it, I would object to hearsay. 

20 THE COURT: All right. It's what you 

21 know. 

22 THE WITNESS: I know they entered the 

main office requesting a Notary. 

24 

211 ·;,' 0,( 
--.. ------t------------------------------4----
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F. C. Wh1 tehurst - Direct 58 

BY MR. McCLANAN: 

Q All right, sir and was the request for 

the Notary a Joint request? 

A I don't recall. 

Q All right, sir and then what happened, 

A I asked them what there was to be notarizei 

and, they showed me the deed and both s 1gned 1 t and notarized 

it•: 

Q 

A 

Q 

You saw them both s1gn2 

Yes. 

Did anyone -- did Mrs. Jacobs torae Mr. 
13 J aoobs to sign the deed? 

14 MR. CHILDRESS : If Your Honor please I 

UI think that is a leading question. 

16 THE COURT: He can ask what he did, 1f 
17 anything~ 

18 

19 BY MR. MoCLANAN i 
20 Q 

21 A 

22 to sign on the deed. 
23 Q 

24 A 

21S Q 

What did Mr. Jacobs do, if anything? 

I think that he showed Mrs. Jacobs where 

What did Mrs. Jacobs do, tr anything? 

Nothing other than signing it. 

They both signed it then? : .. 041 
-·--··--··-__ _...,_ ________ ·-----------------------~---

JAIME & BROWNING 

CERTIFIED SHORTHAND REPORTERS 

COURT REPORTERS 

N<>ffFot.."~ VIRGINIA 



F. c. Whitehurst - Direct 59 
-------~---j----+----------------------------·-1-·--·----

I A Yes. 

2 
' Q Did Mr. Jaoobs touch Mrs. Jacobs --

8 MR. CHILDRESS: Again your Honor, I 
' 

4 think that is a leading question. 

3 MR. MoCLANAN; I don't believe that 1s 

0 I a leading question, Judge. 

7 THE COURT: Rephrase it. 

8 

I 

9 BY !MR. McCLANAN: 

10 Q All right. Were the persons separated 

n when they did their execution or the deed -- physically 

12 separated? 
I 

13 A What do you mean? Like on one side of 

14 a desk or other side of a desk? 

I" Q It would probably be best to tell us how 

16 they were placed. 
I 

17 A I think Mr. Jacobs was standing if I 

16 
I 

recall and Mrs. Jacobs was sitting down at the desk. 

19 Q Okay and they Jointly requested that you 

20 notarize the signature? 
21 A To the best of my knowledge, yes. 

22 Q Did Mrs. Jacobs say anything out of the 

or~1nary? 

24 A Not to me. At the time, I think that 

2!1 sh;e seemed a little irritated with him but they were only in 

-------------+-.....__----------------------------+----
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F. c. Whitehurst - Direct 60 -·---·-------+-----------~-;___..;._.;...;..;..;,_...;::_ __ ...,;__;_;, _________ -+----

2 

a 

4 

15 

8 

., 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

13 

16 

:7 

10 

19 

20 

21 

22 

24 

2!1 

the office maybe three minutes, I don't know. 

Q 

A 

Q 

A 

Q 

Was she crying? 

No. 

Did she say anything that you heard? 

No. 

Let me inquire precisely, Frank, did she 

say, "Now that I have signed it, just leave me alone?" 

A I don't recall. 

Q You would recall --

MR. CHILDRESS: Your Honor, he is trying 

to -- of his own witness. The witness said he 

didn't recall. 

THE COURT: That's as far as he can go. 

Ir he doesn't remember --

MR. McCLANAN: You don't remember her 

say1ng that? 

THE COURT: Was anyone else in the off1oE 

at the time? 

THE WITNESS: No, there wasn't, your 

Honor. 

THE COURT: Did you see anything to force 

his wife to sign this instrument? 

it. 

THE WITNESS: No. 

MR. McCLANAN: That's all there is to 

Was she shaking? 
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I 

2 

a 

4 

!5 

6 

7 

a 

9 

22 

213 

~4 

25 

-·-----·------

F. c. Whitehurst - Direct 61 

; 

THE COURT: He said she appeared to be 

irritated. 

said 

BY MR. McCLANAN: 

Q 

que:st1on was no; 

: 

I 

' 

t) 

"" 
or two? 

/\ 

--

MR. McCLANAN: Yes, I know. 

THE COURT: He already answered it. He 

she wasn't. 

And your response, Frank, to Judge 

is th!lt right? 

---

*·** 

You S;l~l the parties 

TI-rE GOlTF~T: He said 

/\bout three minutes. 

JAIME & BROWNING 
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' 

were in there a 

three minu::;es. 

\_ ' 

Ackiss' 

l 
1 
I 

minute! 
l 
• I 
! 
l 
I 
' I 
I 
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2. 

4 

f) 

F., c. Whitehurst - Cross 
·--·-----·------·---···--------- 621 

----··-··-r 
i 
! 
i 

At the most, three minutes. Could it 

have been as little as one minute? 

A 

Q 

A 

Q 

No, it would have taken longer than that. 

A minute, two to three minutes? 

Yes. 

You didn't really notice what the parties 

' 
1 were doing or what they were looking at; did you? 

a 

10 

II 

12 

13 

i4 

' f!' I 
i 
I 

\ ~I j 

' 

details; 
i 

A 

Q 

A 

Q 

No. 

This was over a year ago and you don't 

do you? 

I recall the incident. 

But you don't reall;y- recall any of the 

do you? 

A No. 

MR. CHILDRESS: I have no further 

questions. 

*** 

045 



*** 

Q And you remember notarizing deeds as 
0 qui~e unusual? 
7 

8 

9 

10 

13 

14 

1$ 

16 

I 

20 

21 

22 

ZS 

A Yes. 

THE COURT: You said she was irritated. 

Did she appear to be frightened? 

THE WITNESS : Not to me, your Honor; but 

I don't think you could tell that unless you know 

a person. 
1' 

. THE COURT: 
' ' 

I see • Did you read her 

the deed? 

THE WITNESS: Did I re ad the deed? 

THE COUR'f: Um-hum. 

THE WITNESS: No, your Honor. 

THE COURT: Did she seem to know that it 

was a deed? 

THE WITNESS: Yes, I think she did. 

THE COURT: All right. Are you 

through, gentlemen? 

MR. McCLANAN: One further question. 

046 
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F. c. Whitehurst - Redirect 64 ' 

l--·-·---t--~------------------------------1--··--·--··---·--

1 BY :MR. McC LANAN: 

2 Q Mr. Whitehurst, how many people would you 

.9 e st;iimate were on the Green-Gifford floor at the time this 

4 occurred? How many sales persons and so on? 

15 A Possibly anywhere from seven to ten 
' 6 people in that general area of the build 1ng. 

7 Q And at the time this signing, was your 

door opened or closed? 

A No, the office door stays closed all the 

10 time. 

11 Q All right. But you have to go through 
·, 

1:;: the entire showroom or through the showroom to get to your 

13 office? 
14 A E~ther through the showroom or through 
J!j th$ main doors that cross the building. 

*** 
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II 

I 
i 

**:~ 

THE COURT: Mr. Childress, I don't have 

any corroboration of her testimony that induced 

her to sign this deed. 

than he.r statement. 

*** 

NORFOLK, VIRGINIA 

I don't have any other 

048 



8 

75 
------------·-· ------··---· 

THE COURT: Why don't you ask the court 
I 

l 
to set aside a deed based solely on her testimony.! 

Isn't that what it amounts to? I 

049 
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10 

II 

12 

l3 

14 

16 

~ 7 

!tC 

22 

THE COURT: I am not convinced, Mr. 

Childress. 

testimony. 

the world. 

I am just not convinced based on her 

Now, she had all the opportunity 1n 

They were married thirty years. All 

the opportunity in the world to get out of this 

situation. Now, she waited until after she had 

signed the deed, some two months, then she 

instituted the divorce suit and they apparently 

left from this area. 

MR. CHILDRESS: No, sir, he was here at 

that time. He filed pleadings in the divorce 

action and he was here for a hearing. 

THE COURT: That's the reason I wanted 

to take it down. I am going to dismiss your bill! 

of complaint. I am going to give you an 

exception to the court's ruling and the reason 

I am dismissing it, I don't think you have proved 

satisfactory to the chancery that this deed should 

be set aside after she has signed it before a 

I 

2 ~ I Notary in which the Notary said he saw no force 
--·-·---·-·----+-----: ·---·----~-.... ··-·-··~·-------· ··--· 
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